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内容概要

　　《海南省“十二五”规划特色重点教材：高尔夫英语》共分三大模块，设12单元。
每个单元含有一家高尔夫球场简介、高尔夫专业术语学习模块、听力对话2篇、听力短文1篇、主课文1
篇、补充阅读1篇和高尔夫笑话1篇。
词汇学习、听力、课文均设有相关练习，使学生通过听、说、读等学习和操练，学习高尔夫专业知识
，培养高尔夫专业相关语言技能，领会高尔夫文化精神，并掌握一定的高尔夫礼仪规则。

　　本书突出情境，强调听说能力的培养；实用性和趣味性强，强调教学效果；结合听力和阅读加强
口语操练，强调教学互动；编排图文并茂，结构轻松明快，强调教材的可观性和愉快教学理念。

　　建议教学学时安排：每单元6学时，其中，球场简介和专业词汇模块1学时，听力1.5学时，阅读文
章1（Reading
Textl）2学时，补充阅读（Reading Text2）和高尔夫笑话（Learn for
Fun）1.5学时。
对于上述建议，各校可根据各自实际情况适当调整。

　　教材使用对象：高等职业教育、普通高等教育、成人高等教育、高尔夫培训人员以及高尔夫爱好
者。
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书籍目录
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Unit One Why？
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Vocabulary
Listening
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Vocabulary
Listening
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Vocabulary
Listening
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Learn for Fun
Unit Eight Operation Department 2
Vocabulary
Listening
Reading Text 1
Reading Text 2
Learn for Fun
Part Three Caddies
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Golf Terms
高尔夫球手排名
2009——2010中国十佳高尔夫球场中国十佳新球场
Reference
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章节摘录

版权页：插图：Robert De Vincenzo, the great Argentine golfer,once won a game and, after receiving the check
and smiling for the cameras, he went to the clubhouse and prepared to leave. He walked alone to his car in the
parking lot and was stopped by a young woman. She congratulated him on his victory and then told him that her
child was seriously ill. She did not know how she could pay the doctor's bills and hospital expenses.De Vincenzo
was touched by her story. He took out a pen and signed his name to the winning check for payment to the woman.
"Make some good days for the baby," he said as he handed the check to her.Several days later, he was having lunch
in a country club when a PGA （Professional Golf Association） official came to his table. "Some of the boys in
the parking lot last week told me you met a young woman there after you won that tournament.De Vincenzo
nodded. "Well," said the official, "！
 have bad news for you. She's a cheat. She has no sick baby, She's not even married. You are cheated, my friend."
"You mean there is no baby who is dying？
" asked De Vincenzo."That's right," said the official."That's the best news I've heard all week," De Vincenzo said
with a relaxed smile.The moral of this story is two-fold. Firstly, even when you make a costly mistake, it's best to
look at the bright side of life. Secondly, this story perfectly illustrates how warm-hearted and positive people who
play golf can be！
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